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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szombathelyi társasház építésről" 

Tisztelt Miniszter Úr!
  

 

2019-ben vásárolta meg Szombathelyen, az egykori Spartacus labdarúgópályaként ismert területet
az Inter-Alp Kft. A Farkas Károly utca és a Barabás Miklós utca által közrefogott területre a cég
társasházak építését kezdte meg.

Településközpont-vegyes  a  terület  besorolása,  ahol  tilos  a  földszinten  lakásokat  kialakítani,  ott
üzlethelyiségeknek kellene lenniük, azonban a jelenleg már lakott épületek alsó szintjén is lakások
kerültek  kialakításra,  sőt,  már  laknak  is  ott.  A tervezett  90  lakás  helyett,  így  120  lakás  került
megépítésre. Ami a helyi lakosok szerint élhetetlenül zsúfolt környéket eredményezett, elmondásuk
szerint az út-, és közműhálózatot sem fejlesztették egy ilyen mértékű beruházásra.

Az  építési  engedélyt  2019  őszén  a  szombathelyi  önkormányzat  adta  ki.  A használatbavételi
engedélyeket  viszont  már  a  Vas  Vármegyei  Kormányhivatal  adta  meg.  Mivel  az  ügy
közérdeklődésre számot tart,  így a helyi sajtó Főispán Urat levélben kérdezte meg a változtatás
okairól, ám közel egy hónapja nem kapnak választ.

 
 Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat a fentiekk kapcsolatban:

 

1. A korábban tárolóknak, üzleteknek tervezett helyiségek, miként lettek lakások?

2. Milyen eljáráson kellett az építési terveknek ehhez végigmenni?



3. Volt-e a környék lakóival társadalmi egyeztetés?

4. Felmérték-e azt, hogy a tervektől eltérő közel 30 plusz lakást elbírják-e a közművek?

 

Várom megtisztelő válaszát!

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.11.03.
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